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Opgemaakt door Griffier 
Aanwezig  Mevrouw M. de Groot, (voorzitter), de heren A. de Laat (SP), B. van de 

Kamp (Lijst Riel Goirle), H. van de Ven (Lijst Riel Goirle), C. Pelkmans (Lijst 
Riel Goirle), T. Rittimon (Lijst Couwenberg), J. Swaans (VVD), M. van den 
Hout (Pro Actief Goirle), M. Bogers (Pro Actief Goirle), C. de Rooij (CDA), 
Poos (CDA), L. van de Sanden (PvdA) en de dames A. Naaijkens (VVD), I. van 
den Brand (PvdA) en D. Eikelenboom (SP) 
Ambtelijke ondersteuning: de dames Luckman (agendapunt 4) en Van 
Tilborgh (agendapunt 2) 
Griffier de heer B. van ’t Westeinde 
Wethouders: de heren J. van Groenendaal en  S. Verhoeven 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Dhr. W. Couwenberg (lijst Couwenberg) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-ruimte/2012/21-
november/19:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2.  Gemeentelijk verkeer en vervoer plan 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Lijst Riel Goirle is geporteerd van handhaven van het 1 richtingsverkeer op de 

Tilburgseweg.  
In hoeverre zijn er bij het beleid nog keuzes voor de raad? De fractie vraagt zich af wat de 
inhoud van de beleidsnota is, en of deze dan nog nodig is. Goed dat wordt gekeken naar de 
doorgaande route in Riel. Wel benieuwd in hoeverre er nog aanvullingen komen op het 
huidige beleid.  
De indruk bestaat dat parkeerplaatsen nu erg smal zijn. Vraagt zich af of handhaving het 
laatste redmiddel is. Handhaving is wel het meest effectieve middel.  
Geeft aan dat dit plan richting aangeeft. Het beleidsdocument is pas het document waarop 
de raad kan gaan controleren.  

CDA Bereikbaarheid is belangrijk. Vraagt aandacht voor veiligheid op fietspaden, met name 
paaltjes op fietspaden. We moeten nadenken over de keuzes tussen bereikbaarheid en 
veiligheid. Bij het samenstellen van klankbordgroepen moet worden opgelet dat alle 
geluiden worden gehoord. Rotonde op de Turnhoutsebaan zou naar voren gehaald kunnen 
worden, in verband met veiligheid.  
Keuzes worden nauwelijks gemaakt. Het is heel lastig om te beoordelen of straks 
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beleidsplannen voldoen aan de afspraken die wij hier nu maken. De aandachtspunten 
moeten centraal staan. Met name aan het financiële aspect zou het CDA richting willen 
geven. Welke druk mag het GVVP in de komende periode leggen op de gemeentelijke 
begroting? Het wordt onmogelijk om dit allemaal tegelijkertijd te realiseren. 

PAG Helder stuk. Het stellen van prioriteiten mist nu nog. Behalve veiligheid moet ook naar 
comfort voor fietsers gekeken worden. Dus moeten er niet teveel verkeersremmers op 
fietspaden geplaatst worden. Er komt een nieuwe richtlijn voor PM 2,5. Handig om dat ook 
mee te nemen in de inventarisatie. 

VVD Goed stuk. De bereikbaarheid van de diverse centra en bewegwijzering op industrieterrein 
is belangrijk. Ook fietsstallingen bij Koningsschild en Frankische Driehoek zijn belangrijk. 
De kadernota is goed gefundeerd op ander beleid. De ondernemers maken zich zorgen als er 
aan de éénrichtingssituatie wordt gesleuteld.  

PvdA Komen de benodigde budgetten in het beleidsdocument naar voren? Heeft behoefte aan 
duidelijke kaderdoelstellingen. 

SP Complimenten voor helder en duidelijk stuk. Wil graag beeld hebben van meerkosten 
versneld aanleggen rotonde Turnhoutsebaan – Tijvoort. Vraagt naar bushaltes bij de Hovel 
en zorgcentrum. 

Lijst Couwenberg Mist bij de doelstellingen meetbare punten. Worden die nog ingevuld. Mist als 
aandachtspunt dat er in de Molenstraat vaak auto’s op de weg geparkeerd staan.  

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
3. Nieuwe bouwverordening 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Is van mening dat de verordening aangepast moet worden naar nieuwe inzichten op 

welstandstoezicht. 
VVD Verordening is aanpassing aan wetgeving. Akkoord. 
PAG Vraagt zich af of het voorstel aangepast moet worden op de verwijzing naar de nota 

parkeernormen. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Verhoeven geeft aan dat bij het verslag wordt ingegaan op de gevolgen voor de welstandstoets.  De 
handen moeten vrij zijn voor de voorgenomen beleidsverandering. Hoe dat precies gaat wordt in het verslag 
toegelicht. Begin volgend jaar komt er een startnota voor het welstandsbeleid. 
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4. Onttrekken aan de openbaarheid van het voetpad tussen Kruisbaan en Holleven te Goirle 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Wat gaat er met de grond gebeuren, als deze straks aan de openbaarheid is onttrokken? 
VVD Heeft het voorstel gewogen en vindt dit voorstel goed in het algemeen belang. 
PvdA Onderschrijft het probleem. Is ook benieuwd naar de toekomstige bestemming. 
SP SP vindt het ver gaan om bij iedere onveilige situatie een weg af te sluiten. Vindt dat het 

geheel met een zwarte bril wordt bekeken. Is het aantal ongevallen extreem te veel? De 
groenomvorming heeft voor meer zicht op de weg gezorgd. De losliggende stoeptegels zijn 
verholpen en ook de strepen op de weg zijn aangepast. 
Er is duidelijke behoefte om een fietsdoorgang te creëren.   

Lijst Couwenberg Vindt de situatie onveilig. Onderschrijft het voorstel. Is ook benieuwd naar de toekomstige 
bestemming. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
5. Brief van de heren Vissers en Christiaanse d.d. 12 september 2012 over procedure plaatsing 

GSM antenne-installatie 
Mevrouw Van den Brand wil niet in de bevoegdheid van het college treden. De raad moet bij het antennebeleid 
wel goede instrumenten hebben om een afweging te maken over gezondheidsaspecten. 
Mevrouw Eikelenboom wil ook niet spreken over de vergunning bij de St. Janskerk. De bezorgdheid van 
bewoners is heel groot. Als volksvertegenwoordiging moet de raad goed luisteren naar deze onrust van 
bewoners. Het antwoord op de vraag wat straling betekent is niet duidelijk. De SP pleit voor een brede 
discussie die verder gaat dan de standpunten van T Mobile en overheid. Is wethouder het eens met de opzet 
van een brede discussie?  
 
Wethouder Verhoeven antwoordt dat wordt gewerkt aan een nieuw antennebeleid. Daarbij is er aandacht voor 
Het college zal in het antennebeleid de raad consulteren.  
Uit huidige onderzoeken en het algemeen geldende beleid blijkt niet dat er gezondheidsschade ontstaat door de 
antennes die nu worden geplaatst. 100% uitsluiten dat er nooit schade ontstaat kunnen de onderzoeken ook 
niet.  
Voor het nieuwe beleid wordt bijvoorbeeld een inloopavond georganiseerd waar mensen antwoord kunnen 
krijgen op vragen en hun verhaal kwijt kunnen. Mensen worden uitgenodigd die op diverse disciplines antwoord 
kunnen geven op vragen. 
 
De heer Van den Hout is van mening dat de SP het spannender maakt dan het is. De gemeenteraad van Goirle 
kan het beleid op deze gezondheidsaspecten niet bepalen. 
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Mevrouw Eikelenboom vindt dat alle risico’s bekeken moeten worden. Bij een inloopavond moet ook aan alle 
aspecten aandacht worden besteed. Openheid is erg belangrijk. 
Wethouder Verhoeven erkent de onrustgevoelens.  
Toezegging 
Wethouder Verhoeven zegt toe dat in het antennebeleid rekening wordt gehouden met gezondheidsaspecten. Er 
komt een inloop avond voor het antennebeleid met een aantal sprekers die alle vragen kunnen beantwoorden. 
Waarbij een brede vraag naar informatie wordt beantwoord. Van het antennebureau, van de GGD, van de 
provincie, van de provider zelf. Het college probeert dit zo breed mogelijk te organiseren. 
 
 
6. Verslag van de commissie Ruimte d.d. 29 augustus 2012 
De toezeggingen uit de toezeggingenlijst zijn afgewerkt. 
 
 
7. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Verhoeven geeft aan na de raadsvergadering over de begroting gebeld te zijn door Leystromen over 
ontwikkelingen op korte of lange termijn op de hoek Kalverstraat-Tilburgseweg. Afgesproken is dat wanneer de 
gemeente een gebruiksovereenkomst sluit er ruimte is om burgerinitiatieven in goede banen geleid kunnen 
worden. 
Leystromen zoekt nog steeds naar mogelijkheden en partners voor ontwikkeling van de hoek Kalverstraat. Daar 
wordt over nagedacht.  
 
8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer De Laat vraagt naar het oplaadpunt voor de OV chipkaart. Wat is de stand van zaken hierin? Geen 
oplaadpunt is niet acceptabel. 
Wethouder Van Groenendaal antwoordt dat het oplaadpunt o.a. niet functioneert in verband met de GSM mast. 
Met Vodafone is overleg over een oplaadpunt. Wij kijken waar het technisch mogelijk is om een oplaadpunt te 
realiseren. De kosten komen bij de gemeente. Hij informeert bij de provincie. 
Mevrouw Van den Brand geeft complimenten over de thema-avond. Zij heeft de rol van de raad gemist. Zij 
hoopte daar meer aandacht voor. Het verbaast haar dat bij het gebruikte voorbeeld wel een grote verschuiving 
in de exploitatie is. Op welk moment komt het college naar de raad met deze wijzigingen?  
Wethouder Verhoeven is blij met de complimenten over de thema-avond. De nota komt binnenkort in het college 
en gaat dan zo spoedig mogelijk naar de raad. In een aanbiedingsbrief zal nog eens goed in beeld gebracht 
worden welke kaders en randvoorwaarden allemaal zijn meegegeven. Daardoor moet er een duidelijk overzicht 
ontstaan. 
De verwachting is dat door maatregelen die nu zijn getroffen het effect weinig verschil uitmaakt. Als het om 
grote verschillen gaat moeten die te verklaren zijn. De vraag wordt meegenomen hoe de terugkoppeling 
plaatsvindt. 
 
9. Stukken ter kennisname  
Hiervan wordt kennis genomen. 
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10. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21.35 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente 
Goirle in haar vergadering van 9 januari 2013 
 
De voorzitter,    de griffier, 
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Commissie Ruimte 
 
Datum Waar Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

21-11-2012 Ruimte Bij het verslag wordt ingegaan op de 
gevolgen voor de welstandstoets.  De 
handen moeten vrij zijn voor de 
voorgenomen beleidsverandering. Hoe dat 
precies gaat wordt in het verslag 
toegelicht. Begin volgend jaar komt er een 
startnota voor het welstandsbeleid. 

Wethouder 
Verhoeven 

Bij verslag De aangepaste bouwverordening sluit aan bij de huidige 
feitelijke situatie. Aanpassing van welstandsbeleid kan op 
verschillende manieren. Verruiming van welstandsbeleid kan 
blijven inhouden dat er afwegingen moeten blijven worden 
gemaakt. Dat kan door een welstandscommissie of op 
andere wijze gebeuren. Indien nodig zal na vaststelling van 
het nieuwe welstandsbeleid, de bouwverordening worden 
aangepast. 

21-11-2012 Ruimte In het antennebeleid wordt rekening 
gehouden met gezondheidsaspecten. Er 
komt een inloop avond voor het 
antennebeleid met een aantal sprekers die 
alle vragen kunnen beantwoorden. Van het 
antennebureau, van de GGD, van de 
provincie, van de provider zelf. Daarbij 
wordt een brede vraag naar informatie 
beantwoord. Het college probeert dit zo 
breed mogelijk te organiseren. 
 

Wethouder 
Verhoeven 

Bij opstellen 
Antennebeleid 
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